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PROCES VERBAL
================

tncheiat azi 29.916.2O18-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Loca! al

comunei Cov5sin!

La lucririle gedinlei participi togi cei 11 consilieri locali din in functie.
Mai parti"ipi t" lucririle gedinjei d-l primar one! Marius-Silviu, d-l consilier

juridic Drigoiu bvidiu gi 1 cet5gean al comunei Covdsin! d-t Farcag Mitru-Cov6sing
nr.518.

Se constati ci gedinla este statutarE'
D-l pregedinte ie gedin!5 prezinti ordinea de zi conform Dispoziliei

nr.76125.06.20 18.
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprob5 cu 11 voturi pentru, fiind

adoptat5 hot6r6rea nr-45 I 29.06.2018, astfel :

i l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea conlinutului procesului verbal al gedinfei anterioare din data de

14.O5.2018.
3.proiect de hot6r6re privind revocarea Hotir6rii nr.27129.03.20l8-Initiator-
Primar-Marius-Silviu Onet'
4.proiect de hot5r6re privind diminuarea suprafelei terenului inscris in CF 3OA423

Covisin! cu nr.topo eiZSlq522lllal1- Iniliator-Primar-Marius-Silviu Onet.
S.proiect de hotir6re privind aprobarea asocierii comunei Cov6sint in vederea
constituirii Asociatiei de Dezvoitare Intercomunitar6,,Extindere MagistralS Gaz-

valea M uregul ui"-Iniliator-Prima r-Marius-silviu onet.
G.proiect de hot5rire privind aprobarea actualiz5rii Regulamentului serviciului
public de alimentare cu ap5 gi canalizare din aria de competent5 a unit6tilor
administrativ-teritoriale membre ale,,Asocialiei de Dezvoltare Intercomunitard
Api-Canalizare J udelul Arad"-Iniliator-Primar-Ma rius-Silviu One!.
T.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de zi;" Aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedinlei anterioare din data de 14.o5.201.8". D-na secretar supune spre

'.*aprobare proc.-sul verbal al gedinlei anterioare din data de 14.o5.2o18' intrebSnd
daci exist5 probteme cu privire la coniinutul acestuia sau se soliciti mentionarea
exacti a opiniilor exprimate in gedinla anterioar6'

D-l Stoica Valentin-Cristian soliciti urmitoarele completiri:
La punctul Diverse la problemele ridicate de d6nsul la punctul 1 d6nsul a intrebat
cu ce am fost ajutati de ADISIGD.

Tot la punctil oiverse Ia punctul 3 la pro-blema cu clubul sportiv D-l Drigoiu a
spus ci nu se poate ocupa de Statut, iar dinsul a pus problema ci in august va

incepe un nou camPionat.
Tot la punctut Diverse la punctul 4 cu privire Ia betonul de la $teulean d-l

primar a spus ci va sparge Prim5ria betonul dacE nu il va desfiinta $teulean.
Se supune ta vot procesut verbal al gedinSei din data de 14.O5.2o18, care se

aprobi iu 11 voturi pentru, fiind adopiati hot6rSrea n.r.46129,O6.2018-privipd
aprobarea conlinutului procesului veibal- al gedinlei anterioare din data de

14.O5.2O18, cu completSrile solicitate de d-l stoica.
Se trece Ia punciul nr.3 al ordinii de zi=" Proiect de hotdr6re privind revocarea

Hot6r6rii nr,27 / 29.03.20 18".
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Se prezint5 proiectul de hot5r6re. D-l primar arati cH s-a primit sesizare de
nelegalitate cu privire la Hotir6rea nr.27129,O3.2O18.

D-l Iovici arati ci nici HotEr6rea cealaltd nu este in ordine,
D-l consilier juridic Drdgoiu aratd cd nu s-a primit referat de nelegalitate

pentru hotdr6rea de aprobare pe primul trimestru 2017 a acestor sume.
D-l Iovici arat6 ci ar trebui si se modifice hotir6rea ca sd se dea doar la

voluntari nu gi la angajati.
D-na secretar aratd ci trebuie discutat Ia obiect, respectiv proiectul de

hot5rire de revocare, ulterior se poate initia un proiect de hotdr6re cu privire Ia
aceste compensalii.

D-l consilier juridic arat5 cd trebuie reglementatd situatia pentru Serviciul
Voluntar.

Se supune !a vot proiectul de hot5rire. Rezultatul votului este urmitorul: 4
voturi pentru aprobarea proiectului de hotd16re(Iovici, Simirtean, Stoica, Balta)
gi 7 votui pentru respingerea proiectului de hoti16re(Ardelean, Chig,
GagparrPopan, Jiva, Lazdr, Lungu), fiind adoptati Hotir6rea nr.47 | 29.06.2018
privind respingerea proiectului de hotdrdre privind revocarea
HotE 16 ri i nr.27 | 29.03. 20 18.

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zit" Proiect de hotdr6re privind diminuarea
suprafetei terenului inscris in CF 3OO423 Covisin! cu nr.topo 6525l4522lLlal!".

Se prezint5 proiectul de hotdr6re. D-l consilier juridic Drigoiu arat5 ci este
vorba de statia de epurare/ respectiv efectuarea demersurilor pentru inscrierea,. statiei de epurare gi a terenului aferent in proprietatea publici a comunei.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re care se aprobS cu 11 voturi pentru,
fiind adoptati HotH16rea nr.48129.06.2018.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de ziz" Proiect de hot5r6re privind aprobarea
asocierii comunei Covdsint in vederea constituirii Asociatiei de Dezvoltare
IntercomunitarS,,Extindere MagistralS Gaz-Valea Muregului".

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l consilier juridic Drigoiu arati cE este
prima etapi in sensul asocierii localit6tilor mentionate in proiectul de hotdr6re,
aprobarea statutului gi a actului constitutiv al asociatiei.

D-l Stoica intreabd c5t va fi cotizatia.
D-l primar aratd ci se va stabili inprima gedintd a Adundrii Generale a

Asociatilor.
Se supune la vot proiectul de hot5r6re care se aprobi cu 11 voturi pentru,

fiind adoptat5 HotE16rea nr.49 l 29.06.2018.
Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zit" Proiect de hotSr6re privind aprobarea

actualizdrii Regulamentului serviciului public de alimentare cu api gi canalizare
din aria de competenti a unititilor administrativ-teritoriale membre ale

1_ ,,Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitard Ap5-Canalizare Judetul Arad".' 
Se prezintd proiectul de hotdr6re. D-l consilier juridic Dr5goiu aratd ci

regulamentul a fost aprobat prin Hotdr6rea nr.3/25.O9.2OO9 a Adun5rii Generale
a Asocialilor, au apdrut modificSri gi aparatul tehnic al ADIAC a considerat cE este
necesari o actualizare a acestui regulament.

Se supune la vot proiectu! de hotir6re care se aprobi cu 11 voturi pentru,
fiind adoptati HotE16rea nr.5Ol29.06.2018.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi=" Diverse". '

D-l Iovici intreabd in legiturS cu terenul de la ligani daci s-a luat Iegdtura cu
el pentru a desfiinta ce a f6cut.

D-l primar arati ci s-au ficutdemersuri. i'r:

Tot d-l Iovici aratE cE firma RETIM c6nd a distribuit pubelele in piatd nu s-au
pus gi pentru cartoane gi sticl6, sunt puse l6ngd Pilanu, cine merge p6nE acolo.

D-l viceprimar Popan arati cE noi am solicitat un numfr de 33 puncte de
colectare gi ne-au fost aprobate doar 18, iar cele 18 puncte de colectare au fost
stabilite tin6nd cont de toate gospodiriile.

D-l primar aratd ci s-a solicitat suplimentarea punctelor de colectare, vom
vedea dacd se va suplimenta.

0



D-l lovici mai arati cd cei care incheie contractele 9i distribuie pubelele, nu ?
dau sacii galbeni firfl sE dea gi pubela; aratd cE d6nsul personal are 4 pubele gi nu
mai are nevoie de alta.

D-l primar arati ci aceste aspecte vor trebui discutate concret cu
reprezentan$ii firmei.

Tot d-l fovici mai ridici problema cu iarba de pe vale, iarba din fata
gospodiriilor trebuie fScute sesiz5ri in scris.

Tot d-l Iovici mai aratd cE a soticitat o situalie cu datoriile Asociatiei Spicul
dar nu s-a primit nici o situalie; arati cE neprimind nici o situatie a fost personal
Ia d-l contabil care a zis ci nu gtie nimic.

Se dE cuvintul d-lui Stoica riaica din nou problema Centrului de tinereU arat6
ci d-l primar a zis cE va rezolva situalia in gedinla trecutS, inseamni ci este
indolenga ta.

D-l ionsilier juridic aratd ci este indolenla d-lui PagcalSu, nu a noastrS, noi
incercim si rezolvim amiabil situatia.

D-l Stoica ridicfi din nou problema terenului de la $teulean intreabi daci s-a
fdcut ceva sau nu.

D-na secretar il solicit5 pe d-l viceprimar si aduc6 documentele respectiv
somalia scrisd cu semnitura de primire a celui in cuz5 9i de asemenea cererea
acestuia prin care solicita o am6nare.

D-l viieprimar Popan aduce documentele pe care i le prezinti 9i sunt studiate
de d-l Stoica.

\ D-l Stoica intreabi dacd s-au f6cut gi somalii pentru maginile de pe domeniul
public.

D-l viceprimar aratS ci s-a discutat verbal , unii le-au Iuat, intre timp au venit
allii, s-a diicutat gi se discut6 si nu le mai mai lase pe domeniul public'

D-l Ardelean ridicd problema cu serviciul de salubrizare, arati ci in unele
gospodirii sunt 5 persoane gi primesc 1 tomberon, iar in alte gospod5rii 1

persoani gi se di 1 tomberon, care este situatia cum este corect.
D-l primar arati cd se dE pe gospodirie 1 tomberon 5i nu in functie de nr. de

persoane in gospoddrie.
Tot d-l Ardelean mai arati ci s-a discutat gedinga trecut6 c6nd a zis cE vom

pl6ti din bugetul local pentru cei care refuzd 5i nu igi fac contractul cu firma de
salubrizare.

D-l Ardelean mai arati in legiturd cu mult discutata problemi a maginilor
depozitate pe domeniul public ci are un sfat, o sugestie:-sd se g6sesci o
suprafa!| pentru a-gi puiea depozita maginile gi eventual si se instituie o tax5
pentru pazi gi dePozitare.

Se d5 cuv6ntut d-lui Farcag Mitru-cet5tean al comunei.
,,*, D-t Farcag arati cE a mers la terenul de fotbal pe l6ngi casele tiganilor dela*'moar5 

spre Corina-au intrat pe domeniul public, acolo cum se va rezolva
problema, ci trebuie rezolvat5'

D-t Farcag mai aratf ci la terenul de fotbal s-a f5cut ceva, dar la vestiare nu
se mai face nimic, la un moment dat se va d6rima.

D-l primar arati cE se va cosi iarba.
D-l Farcag arati ci trebuie cositS, oricum pe trotuar nu mai poti trece ce

bilSrii sunt.
D-l Farcag mai arati c5 in comund in general strizile sunt asfaltate in

proporlie ae 
-SO-AOo/o, 

dar nu sunt rigole, nu sunt ganturi, trebuie f5cute.
Suntem la mijlocul anului centenar gi nu s-a ficut:nimi8 pe partea culturali

corul bdrbftesc nu a mai participat la nici o activitate, nu s-a mai fdcut nici o
re9tre.

Echipa de dansatori -coPiii
au participat la multe evenimente cultura gi corul b5rbStesc si se
organizeze gi si participe la activit5ti cu rit5ti.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi
PRE9EDINTE DE AR,

NELA CIUTINAMONICA J
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